
   

Styrelseprotokoll till SHK Södertälje styrelsemöte 2019-06-11. 

 
Tid och plats: 2019-06-11 kl. 18.30, klubbstugan Bastmora. 

Närvarande: Tommy Eriksson (ordf.), Anita Walldau Wallin (sekr.), Annica Ahlberg Valdna, Annica Sandström  

 

1 Mötets öppnande. Ordförande öppnar mötet och hälsar oss välkomna. 

2. Val av mötesfunktionärer, (justerare). Annica AV utsågs till justerare. 

3. Godkännande av dagordningen. Godkänds men med ett tillägg 11c, Dropbox. 

4. Föregående styrelseprotokoll. Godkänds och läggs till handlingarna. 

5. Mål och handlingsplan. MH.  Inget nytt!                                                                                                                                                         
 
6. Åtgärdslistan. JLA Inget nytt! 
 
7. Kassörens rapport. JLA Tommy gick igenom rapporten som läggs till handlingarna. 

8. Ärenden för diskussion/beslut.   

a. Terminsfester – Nita arbetar ut ett förslag för kommande fest för Instruktörer och medlemmar. 

b. Områdesgruppen – Dessa är numera Lars-Erik Thofelt, Andres Sundberg, Kai Vinberg och Gilbert Hedebo. 

c. GDPR revidering – Tommy redovisade den reviderade GDPR som styrelsen valde att anta. 

d. Protokoll, avslutande diskussion om utlägg på sociala medier – Protokollen skickas till Ordförande Tommy 
Eriksson och justeraren samt ett ex. till Dropbox och en till lokalklubbens hemsida. 

9 Rapporter. 
a.  Mediegruppen – Annica AV rapporterade om det fortgående arbetet. Vi diskuterade även marknadsföring 
och höstens kurser. 
b. Skrivelse till Hundtestkommittén – Tommy läste upp skrivelsen gällande ansökan att SHK Södertälje ska få 
hålla testerna även i Södertälje/Bastmora. Vi avvaktar svar från CS. 
 
10. Styrande dokument.  (uppdatering) Inget nytt!    
 
11. Tillkommande ärenden. 

a. Studiefrämjandet Nita – Diskussion av närvarolistor för våra ”kursare”. Vissa Instruktörer har inte fått    
några listor från Studiefrämjandet. Vi undersöker handläggningen av ärendet. 

       b Höstens kurser – Nita presenterar ett förslag till en ”Helgkurs” för barn under HT 2019. 
       c. Dropbox – Tommy informerade oss hur vi loggar in på den. 
 
12. Nästa styrelsemöte. 20 augusti kl.18.30 
 
13. Mötets avslutande. – Tommy tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Välkomna 



 


